



PROTOKOLL

STUDIERÅDSMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2024-01-22
KL. 17:15.

Närvarande:

Jasmine Carlsson	Ordförande
Ellinore Rosvall	Utbildningsansvarig tillika sekreterare
Adam Rämmal	Vice ordförande studierådet
Sofia Hallgren	Ledamot
Isak Sandell	Ledamot
Etty Sanner	Ledamot
Melker Bååth	Ledamot
Irma Flores	Ledamot
Elvira Lind	Ledamot
Jesper Doherty	Ledamot
Tuva Sanner	Ledamot
Alice Blennerud	Ledamot
Albin Högberg	Ledamot

1 § MÖTETS ÖPPNANDE

Jasmine Carlsson öppnade mötet kl. 17:20.

2 § VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE FÖR VT 24

Förslag: Adam Rämmal

Rådet beslutade

Att välja Adam Rämmal till justerare tillika rösträknare för VT 24.

3 § GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET

Kallelsen utgick 2024 – 01–15 i enlighet med kallelseförfarandet.

Rådet beslutade

Att godkänna kallelsen i enlighet med kallelseförfarandet.

4 § ADJUNGERINGAR

Ingen adjungerades.

5 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA

Bilaga: Dagordning

Rådet beslutade

Att fastställa dagordningen med tillägg av ny § 15 ”Terminsråd LM”.



6 § FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL

Bilaga: Protokoll 2023- 12- 06

Föregående mötesprotokoll, protokoll 2023-12-06, är justerat och kan läggas till handlingarna.

Rådet beslutade

Att lägga protokoll 2023- 12- 06 till handlingarna.

7 § MEDDELANDEN OCH RAPPORTER

Ordförande och Utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelade:

- Decemberstämma! Vi kan nu välkomna Alice Blennerud till studierådet.
- Inlett arbete med återkopplingsgruppen som handlar om återkoppling till undervisande lärare och drivs av Torbjörn Ingvarsson.
- Fakultetsnämnden med särskild diskussion om budget 2024.
- Bevakarnätverket. Utvecklar det studiebevakande arbetet i den här gruppen. Arbetar med fiktiva fall.
- Fallärende på Gotland.
- Samtal med KoF (Forskning). KoF 2024 som handlar om en utvärdering om forskning. Hur ska studentrepresentationen gå till? Studierådet och forskare träffas! Gemene student är inte särskilt insatt!
- Kursutvärderingstävling.
- Planering för Årets lärare. Årets lärare 2024 kommer att premieras för sina utbildningsinsatser under 2023.

8 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT

Det har inte tagits några PC-beslut sedan föregående möte.

9 § LÄGESRAPPORTERING FRÅN ARBETSGRUPPERNA

AI-gruppen

- Planerar att ge ut en enkät till studenterna för att få fram en generell bild av studenternas användning av AI. Diskuterade syftet med enkäten. Fick feedback på enkäten för att förbättra och få fram rätt syfte. Studierådet var överens om att det handlar om en balansgång i en enkät och att frågorna måste ställas på så sätt att det finns utrymme för egna svar och också för att kunna dra generella (tendenser till) slutsatser.

Feedback/rättning

- 200 + i svarsfrekvens på nuvarande enkät. Det är ett bra underlag.
- Många som är missnöjda med sin feedback och sin rättningstid.
- Det framkommer också att rättningen är sämre/bättre på de olika terminerna. Kan vara intressant att undersöka varför det är så.
- Bra underlag för att så småningom författa en skrivelse.



LM

- Utvärdering av lantmäteriprogrammet under 2024.
- Har haft ett introduktionsmöte med alla studierektorer som ska vara med!
- Känns bra att arbetet är i gång och mer information kommer att komma under terminens gång.

Internationella studenter

- Utbytesstudenter – välkomstmöte på Munken. Bland annat kunde vi presentera juridiska föreningen.
- Diskuterar att eventuellt införa ett korttidsmedlemskap för internationella utbytesstudenter.
- Inlägg på Instagram som ska vara på engelska! Fortsatt utvecklingspotential finns i att förbättra hur vi når våra internationella studenter.

10 § DISKUSSIONSPUNKT: JURIDISK INTRODUKTIONSKURS LM-PROGRAMMET, STATUS OCH NÅGRA ÄNDRINGSFÖRSLAG + ALLMÄN FASTIGHETS RÄTT PÅ LM-PROGRAMMET.

Bilaga: JF:s kommentar till förändringarna på lantmäteriprogrammet.

Rådet diskuterade svaret som skickats angående förändringarna på lantmäteriprogrammet. Rådet är nöjda med åsikterna vi fört fram och att det ligger i linje med de förändringar vi också önskar se på lantmäteriprogrammet.

Marianne svarade i vändande mail att studentperspektivet ska tas i beaktning och att hon ska försöka få med våra åsikter.

11 § UPPDATERING OM ARTIKELN: ”STATENS SNÅLANDE GÅR UT ÖVER DAGENS JURISTSTUDENTER”

Artikel är färdig och har godkänts. Just nu försöker vi att få artikeln publicerad. Vi behöver gemensamt försöka hitta sätt att få den publicerad.

12 § PEDAGOGISKA PRISET

Bakgrund: Studentrepresentant till gruppen som utser det pedagogiska priset.

Det pedagogiska priset är ett pris som universitetet delar ut till respektive fakultet för undervisningsinsatser.

Tidigare har Adam Rämmal suttit med i gruppen som utser pedagogiska priset. Adam Rämmal har uttryckt en vilja att fortsatt sitta kvar i gruppen.

Det var varken någon som motsatte sig detta eller önskade att själv få sitta med i gruppen efter att frågan ställts.

Studierådet beslutade

Att välja Adam Rämmal till ledamot i pedagogiska priset.



13 § **FÖRANKRING AV ÖVERSYNSGRUPPENS ARBETE**

Bakgrund: I översynsgruppen arbetar vi fram konkreta förslag på hur juristprogrammet ska förändras för att bli till det bättre. Arbetet i översynsgruppen skulle egentligen färdigställts i somras men har nu fått förlängd tid till hösten 2025. Isak och jag (Jasmine) behöver förankra gruppens arbete med våra medlemmar och på något vis samla in studenternas åsikter i frågor som rör utformningen av juristprogrammet. Möjligtvis skulle man kunna anordna en tycka till-dag på Jontes stuga? Vi skulle vilja diskutera med er hur man bäst når studenterna.

Synpunkter från studierådet:

- Måste tydligt framgå vad syftet med översynen är! Det ska framgå vilka ämnen som ska ingå tillsammans.
- Fånga upp färsk tyckanden från studenterna.
- Det finns så många olika förslag på hur juristprogrammet ska se ut! Kanske få in studentförslag genom en tycka till -dag.
- Terminstenta ger helhet och en övergripande förståelse för terminen som helhet.
- Viktigt att erbjuda studenterna möjligheten att yttra sig i frågan.
- Bör vara bra att ha någon form av digital variant också!
- Få mer info från gruppen och mer återrapporteringen. Jasmine och Isak förväntas återrapportera från gruppen i den mån de kan.

14 § **PLANERING FÖR TERMINEN, KICK-OFF MM.**

Bakgrund: Vad har ni för önskemål för terminen? Har ni några idéer som ni skulle vilja ta upp?

- Vill gärna ha möte på måndagskvällar.
- Utveckla Feedback/återrapportering.
- En Kick-off ska planeras in tillsammans med studieförbättrande.

15 § **BYGG- OCH ANLÄGGNINGSKURSEN PÅ LM-PROGRAMMET**

- Det är en kurs på LM- programmet som inte fungerar. Schemat fungerar inte. Får inte anpassad tentamen. Först när kursen var slut fick studenterna handläggning av sitt ärende. Instruktionerna fungerade inte. Hade inte heller allt relevant material till tentamen. Genomgående dålig kommunikation. Studenterna upplevde att kursen var under all kritik. Mark bad om få punkterna sammanställda och undrar nu vad JF kan göra?
- Var går gränsen för vad JF kan göra när det är en tvärvetenskaplig utbildning. Det inte riktigt någon som vill ta ansvar i den här frågan. JF kommer att kontakta Naturvetarkåren för att diskutera ansvarsfördelning.
- Planerar att diskutera det här på UUFS. Vid tvärvetenskaplig utbildning blir det svårt att avgöra vilken kår som ska ta ansvar för vilka studenter.

16 § **ÖVRIGA FRÅGOR**



- Eventuellt kommer vi att behöva göra en rockad för att ändra om skyddsombuden för terminerna. Bland annat skulle Lovisa Loveby skulle behöva byta då hon numera är skyddsombud på den termin som hon själv studerar på.
- Förbättra kommunikationen så att det alltid finns någon som är närvarande på terminsråd. Det är viktigt för studenterna och för arbetsgruppen. Det är viktigt att studenterna känner ett förtroende för oss i dessa mötesforum.

17 § ORDET FRITT

18 § MÖTETS AVSLUTANDE

Jasmine Carlsson avslutade mötet kl. 18:50.